



Protokoll - Styrelsemöte

KUF - Kriminologernas Universitetsförening

Datum: 2024-01-10

Tid: 18.00-20.00

Plats: Ed136

I = Information - D = Diskussion - B = Beslut

1. Mötets öppnande

- Alva Lorentzi förklarar mötet öppnat.

2. Val av sekreterare samt två justerare

- Mötet väljer Felicia Norman till sekreterare. Wilma Gunnarsson och Mimosa Lu väljs till justerare.

3. Närvarande

- Samtliga styrelsemedlemmar är närvarande vid mötet.

4. Godkännande av kallelse och dagordning

- Styrelsen godkänner kallelse och dagordning.

5. Föregående mötesprotokoll

- Alva L går igenom föregående mötesprotokoll.

6. Rapporter från styrelsen

a. Ordförande

- Alva L har gjort försök att boka styrelseutbildning med SSR, däremot är datumen inte helt optimala för tillfället. Alva har bytt admins på hitract, haft bankmöte och löst ny access till kontoret.
- Framöver ska Alva på planeringsmöte inför Paradiskonferensen, fixa nya kontoret och skicka kontaktuppgifter på nya styrelsen till AF.

b. Vice ordförande

- Marica har bokat sal till styrelsemötet, bokat sal för HLR, haft bankmöte och möte med kvinnojouren samt skrivit en stödtext som publicerades vid jul.

- Framöver ska Marica boka sal för styrelsemöte, uppdatera stödinsatser, fortsätta se över insatser och policier samt incidentenkät, se över novischfrid samt om man ska ha utbildning med styrelsen/faddrar.

c. Ekonomiansvarig

- Emilia har haft bankmöte, köpt tejp, betalat depositionen för målamik, sammanställt försäljningen för julmarknaden, bestämt möte med Mito och bokfört.
- Framöver ska Emilia bokföra och betala fakturan från fryshuset.

d. Sekreterare

- Felicia har färdigställt och laddat upp protokollen från föregående styrelsemöten, haft bankmöte och kontaktat och skickat ut påminnelse till de som inte är medlemmar i AF.
- Framöver ska Felicia färdigställa och ladda upp protokollet för dagens styrelsemöte samt se över tröjor till förtroendevalda.

e. PR-ansvarig

- Mimosa har fixat eventbilder till Hitract & Instagram, Instagram-stories, fotat julsittningen, rensat och organiserat Instagrammen, påbörjat att göra om hemsidan och spånat på nya idéer och nytt utseende, fotograferat förtroendevalda och uppdaterat hemsidan samt organiserat PRs resurser.
- Framöver ska Mimosa fortsätta gör om hemsidan, fixa en Instagram take-over med förtroendevalda och möjligtvis fotografering av merch.

f. Utbildningsledamot sociologi

- Wilma har medverkat på styrelsemöte på sociologen, hållt i studieråd samt planerat "köp & sälj"-event.
- Framöver ska Wilma hålla i "köp & sälj"-eventet samt på möte med krim-ledningen.

g. Utbildningsledamot rättssociologi

- Charlotta har varit på möte med rättssociologiska institutionen, hållt i studieråd tillsammans med Wilma samt planerat "köp & sälj"-event.
- Framöver ska Charlotta hålla i "köp & sälj"-eventet samt gå på möte med krim-ledningen.

h. Koordinator för näringslivsutskottet

- Alva N har haft utskottsmöte med nya utskottet, hållt i gästföreläsning med Elektra samt inlett samarbete med DOXA.
- Framöver ska Alva ha utskottsmöte och fortsätta planeringen av föreläsning med samordnare.

i. Koordinator för aktivitetsutskottet

- Hilda har planerat HLR-kurs och fixat en bössa till musikhjälpen.
- Framöver ska Hilda strukturera upp summan från julmarknaden, genomföra HLR-kurs, lotta vinnare för musikhjälpen-priser samt påbörja planeringen av avslutningsceremonin.

7. Fler deltagare på övriga sociala aktiviteter - hur? (D)

- Frågan ställs hur vi ska få större engagemang till evenemang utan alkohol som exempelvis studieråd och gästföreläsningar. Diskussion förs kring hur vi ska öka engagemanget och intresset hos medlemmarna samt att det möjligen sänder ett negativt budskap till gästföreläsare när det är dålig upplösning.
- Finns möjligen ett större intresse än vad som visas men att det behövs fler påminnelser och notiser, facebooknotiser?
- För tillfället är det ett högre tryck på sittningar men inte på övriga aktiviteter. Styrelsen diskuterar om det är en tillfällighet eller om det möjligen kan handla om hur evenemangen marknadsförs. Diskussion förs kring hur vi ska gå tillväga för att öka intresset och deltagandet samt om det är aktuellt att fråga medlemmar vad de önskar för aktiviteter. Vidare bör man möjligen informera om att gästföreläsningar och dylikt inte är inom programmet utan mer specifika föreläsningar. Om man ska pitcha in att det är mer ett samtal än en föreläsning?
- Styrelsen menar på att alla som gått på föreläsningarna alltid är nöjda, bör man då lägga ut någon bild på instagram efter föreläsningen för att kort sammanfatta vad det handlar om. Eller om man i förväg bör informera om kommande gästföreläsning, vad den ska handla om, för att på så sätt försöka väcka intresse hos medlemmarna. Styrelsen tycker detta är en bra tanke.
- Vidare diskuterar styrelsen om man bör byta namn på "Studieråd" för att locka fler till att delta.

- Slutligen bör vi tänka till över hur vi marknadsför oss och försöka vara kreativa i skapandet av evenemang.

8. Inval av balkkommitté (D)

- Balkkommittén gör idag ett stort jobb men endast en i kommittén är förtroendevald. Styrelsen ser inget syfte med att alla inte är förtroendevalda. Däremot finns det i dagsläget inget beslutat tillvägagångssätt när de övriga väljs in i balkkommittén vilket styrelsen anser borde vara fördelaktigt.
- Styrelsen diskuterar om dessa ska väljas in som förtroendevalda vid ett extrainsatt medlemsmöte och att de i framtiden ska väljas in vid varje höstmedlemsmöte. Ingen i styrelsen motsätter sig detta förslag om Alva L ska kolla på hur vi genomför detta på bästa sätt.

9. Novischfriden (D)

- Marica har haft möte med en anställd på kvinnojouren då det var faddrar som bröt mot novischfriden.
- Under höstens novischperiod och dess tillhörande fadderkontrakt benämndes novischfriden på ett sätt som kan tyckas vara otydligt och en gråzon. Vad som benämndes som novischfrid anser styrelsen därmed behöver förtydligas och rakare riktlinjer bör sättas så man minimerar risken för kryphål i bestämmelserna.
- Styrelsen anser att det är viktigt att fadderkontraktet finns kvar men att det möjligen finns en kunskapslucka hos de som är faddrar under novischperioden. För att minska denna kunskapslucka diskuterar styrelsen om det hade varit av relevans att ha "utbildning" för faddrar & generaler. Dels då denna konstellation faddrar och novischer är en maktposition, dels för att förtydliga vad novischfriden innebär. Vidare anser styrelsen det vara problematiskt att det finns vissa som vetat om vad som hänt men inte berättat för någon, även då det står i kontraktet att man som fadder har ett ansvar att berätta om man vet något.
- Om man bryter mot novischfriden blir konsekvensen i dagsläget att du får avsluta din medverkan i novischperioden och att beslutet tas av generalerna. För det första anser styrelsen att novischperioden bör följa samma stadgar som övriga aktiviteter som KUF anordnar, det innebär att den som bryter mot KUFs policy riskerar att få sitt medlemskap indraget. Därtill diskuterar styrelsen om generalerna bör ha det mandatet att utesluta individer från novischperioden eller

om det skulle vara fördelaktigt att beslutet tas av styrelsen. Därigenom behöver det förtydligas vem som tar dessa beslut.

- **(B)** Styrelsen beslutar att det framöver är styrelsen som beslutar om att dra in medlemskap.
- Styrelsen anser att en individ som bryter mot fadderkontraktet bör uteslutas från KUF istället för enbart novischperioden. I KUFs stadgar står det att den som bryter mot KUFs policy riskerar att få sitt medlemskap indraget. Styrelsen diskuterar att det är viktigt att vidta åtgärder för att visa att föreningen tar avstånd från sådana händelser.
- Vidare förs diskussion kring att det kan vara problematiskt när styrelsen agerar faddrar och det uppstår situationer där man hade behövt gå in i sin roll som styrelse. Därtill finns det en enkät som medlemmar kan fylla i om det hänt något som man inte känner att man kan ta upp personligen. Styrelsen anser att det bör finnas ett specifikt formulär för novischperioden.
- Sedan diskuteras det kring hur valprocessen och intervjuerna går till inför valet av faddrar. Styrelsen anser att det hade varit bra om det fanns en mall för hur intervjuerna ska gå till och vad som måste tas upp under en intervju. Det behöver också förtydligas att faddrarna har det yttersta ansvaret att meddela till styrelsen om någon del i fadderkontraktet bryts.
- Vidare bör fadderkontraktet omformuleras och då specifikt delen om novischfriden. Diskussion förs om det hade varit aktuellt att styrelsen godkänner fadderkontraktet innan det skickas ut. Diskussionen fortsätts framöver. .
- Marica tar bort en del av fadderkontraktet då formuleringen inte anses vara lämplig och skriver en alternativ del.

10. Förslag: stående ekonomisk redovisning på dagordningen (D)

- Ett förslag om att Emilia ska gå igenom ekonomin i de olika utskotten vid samtliga styrelsemöten så att övriga styrelsemedlemmar får en inblick i hur ekonomin ser ut.
- Emilia anser att det överlag låter bra och att det kan vara bra att fler har en övergripande koll. Men ställer frågan hur upplägget ska se ut och hur det ska genomföras?
- Vi prövar oss fram och ser vad som är lämpligt och viktigt att ta upp allt eftersom.

- Styrelsen för diskussion om att vid ett tillfälle över ekonomin och om budgeten någon gång behöver fördelas om och se till budgeten läggs på aktiviteter.

11. Övrigt

- Mimosa frågar om en flik som heter alumniintervjuer. Vad gör man med den? ska den tas bort eller vara kvar? Diskussion förs om det går att ordna nya intervjuer med nyare alumner för att uppdatera sidan.
- Alva nämner att det finns kontaktuppgifter till gamla medlemmar på Hitract och att man möjligtvis ska skicka frågan om intervju till de som tagit examen innan sommaren. Alva L ser över mejladresser och om någon kan tänka sig att ställa upp på en intervju.
- En Instagram takeover planeras v.4/5 och tidigare har det bara varit nya som haft takeover. Förslag till styrelsen om att utskotten också ska ha en takeover och att isåfall sprida ut tillfällena. Det vill säga, först nya förtroendevalda och sen utspritt i utskotten.
- Gästföreläsningen med Elektra skulle enligt avtalet kosta 5000:-. I avtalet står det 5000:- vilket har tolkats som inklusive alla övriga kostnader samt moms. Däremot inkom en faktura på 6250:- och styrelsen måste ta beslut om övriga 1250:-.
- **(B)** Styrelsen godkänner utgiften på 6250:- för gästföreläsningen med Elektra.
- Alva L nämner att det finns en möjlighet att testa och se om institutionen kan lägga mellanskillnaden för gästföreläsningen.
- Charlotta har pratat med Anette Salling som hade fundering kring om studenter hade haft intresse för workshop med karriärportalen. Styrelsen diskuterar om det finns något som KUF kan bidra med och att Anette möjligtvis bör skicka ut och kolla intresset själv.
- Charlotta lyfter samtal om Karl D som var med och skapade kriminologiprogrammet. Styrelsen för samtal om att KUF möjligtvis bör göra något i denna stund och därtill bör gå på minnesstunden för Karl. Vidare diskuteras om KUF möjligen ska lägga ut information för övriga studenter på kriminologiprogrammet när minnesstunden äger rum om fler vill delta. I samband med information om minnesstunden bör vi även påminna om stödet studenter kan få, vart de kan vända sig och belysa att styrelsen kommer vara på plats vid minnesstunden.

- Alva L nämner att hon planerar att ha möte med de nya i styrelsen och sedan uppföljning med de som suttit ett tag. Alva skickar ut en excelfil där man fyller i vilken tid som passar en.
- Slänger stora mängder mjölk, förslag om att beställa de mindre triangulära mjölkpaketen för engångsanvändning. Emilia kollar över om det går beställa.

12. Nästkommande möte

- Nästkommande möte fastslås till 30/1 17.15-19.15.

13. Mötets avslutande

- Alva L förklarar mötet avslutat.

Justeras:

Ort och datum: Lund 2024-01-22

Alva Lorentzi

Ordförande, Alva Lorentzi

Felicia Norman

Sekreterare, Felicia Norman

Wilma Gunnarsson

Justerare, Wilma Gunnarsson

Mimosa Lu

Justerare, Mimosa Lu